

香港特別行政區政府
綜合招聘考試及《基本法及香港國安法》測試（學位／專業程度職系）
接受申請

暫定舉行日期：2024年6月1日

申請人可選擇應考任何一張或多張是次在香港舉行的綜合招聘考試試卷及／或《基本法及香港國安法》測試（學位／專業程度職系）試卷。

綜合招聘考試：

綜合招聘考試包括三張各為45分鐘的選擇題形式試卷，分別是英文運用、中文運用及能力傾向測試。申請人可報考任何一張或多張試卷。有意應徵學位或專業程度公務員職位的人士，應先取得有關招聘廣告訂明所需的考試成績。

《基本法及香港國安法》測試：

在《基本法及香港國安法》測試取得及格成績是所有公務員職位的入職條件，測試為30分鐘選擇題形式試卷。

申請資格：

持有大學學位，或符合申請學位或專業程度公務員職位所需的專業資格，或將於2023-24或2024-25學年獲取大學學位的資格。

申請方法：

1. 網上申請：在**2024年4月5日下午5:00前（香港時間）**透過公務員事務局網頁（www.csb.gov.hk/chi/cre.html）的網上申請系統遞交申請；或
2. 郵寄申請：郵寄申請書（CSB 31 (3/2024)）到香港灣仔告士打道7號入境事務大樓25樓2511室公務員考試組（郵戳日期：**2024年4月5日或之前**）。

查詢：

電話：2537 6429 / 電郵：csbcseu@csb.gov.hk

請瀏覽公務員事務局網頁

（www.csb.gov.hk/chi/cre.html）查閱有關詳情。



Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Applications for Common Recruitment Examination and
Basic Law and National Security Law Test (Degree / Professional Grades)

Tentative Examination Date: 1 June 2024

Applicants may choose to take any of the Common Recruitment Examination (CRE) papers and / or the Basic Law and National Security Law Test (BLNST) (Degree / Professional Grades) paper in this examination to be held in **Hong Kong**.

Common Recruitment Examination:

The CRE consists of three 45-minute papers of multiple-choice questions, namely Use of English, Use of Chinese and Aptitude Test. Applicants may choose to take any of the papers. Persons who wish to apply for civil service posts at degree or professional level should first obtain the requisite CRE results as specified in the relevant recruitment advertisements.

Basic Law and National Security Law Test:

A pass result in the BLNST is an entry requirement for all civil service jobs. The BLNST is a 30-minute paper of multiple-choice questions.

Eligibility:

Holders of degree, or a qualification meeting the entry requirement on professional qualifications for civil service degree or professional posts, or university students who will have attained a degree in the academic year of 2023-24 or 2024-25.

Application Procedure:

1. On-line: Submit an application **before 5:00 p.m. on 5 April 2024 (Hong Kong time)** through the on-line application system on the Civil Service Bureau (CSB) webpage at www.csb.gov.hk/eng/cre.html; or
2. By post: Send application form (CSB 31 (3/2024)) to the Civil Service Examinations Unit at Room 2511, 25th Floor, Immigration Tower, 7 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong (**date of postmark on or before 5 April 2024**).

Enquiries:

Telephone : 2537 6429 / Email : csbcseu@csb.gov.hk

Please visit the CSB webpage at www.csb.gov.hk/eng/cre.html for details.

